
Årsberetning 2023/2024 

Buvassbrenna Hytteforening 29.mars 2024 

 
0. Godkjenning av innkalling 
1. Valg av referent 
2. Valg av to stk til å signere protokollen 
3. Referat fra foregående årsmøte, 7.april 2023 
4. Revidert regnskap som følger kalenderåret v/Eldbjørg Alise Hansen 

a) Årsmøte godkjenner medlemsavgift 2024 . 
5. Gjennomgang av beretning fra 2023/2024 v/Bjørn H.Moshuus 
6. Innkomne forslag og styreforslag med innstillinger. 

------------------------ 

4. Revidert regnskap som følger kalenderåret v/Eldbjørg Alise Hansen 

Se vedlegg. 

5. Gjennomgang av beretning fra 2023/2024 v/Bjørn H.Moshuus 

Løype og stiplaner   

Hytteforeningen arrangerte dugnad i Krogh løypa, søndag 17.september 2023. 
Formålet var å lage en ny trase slik at nedfarten ikke blir så bratt.  Tusen takk til en 
fantastisk innsats fra en god gjeng fra hytteforeningen. Vi avsluttet med velfortjente 
kaffe og vafler. 

Styret har fått tillatelse fra Nes Nordmark sameie Grunneierlag til å sette opp nye skilt 
til Krogh løypa.  Stolpene med de nye skiltene er midlertidig bundet fast til noen trær. 
Skiltstolpene vil bli satt i bakken etter vårløsningen.  

Det er satt opp en avtale med Tunhovd Hytteforening om å bidra økonomisk til 
løypene til Langedrag.  Buvassbrenna hytteforening bidrar dermed til at løypene til 
Langedrag blir preparert oftere..  

 

 



Klage på ny reguleringsplan for Buvassbrenna 6. 

Styret har sendt inn en klage vedrørende reguleringsplanen for Buvassbrenna 6. 
Buvassbrenna Hytteforeningen etterlyste alternativ adkomsvei fra Rukkedalsvegen.  
Styret må dessverre innse at klagen ikke er tatt til følge. Vår klage er oversendt til 
Statsforvalter. 

Andre saker som styret har behandlet: 

- Oppfølging av årsregnskapet for Buvatn Renseanlegg DA.  
- Styre har engasjert en gruppe medlemmer som jobber med påske skirenn 29.mars 

kl.14.00, Vel Møtt!  
- Oppfølging av massedeponiet nord for Buvassvegen 43/45. Kommunen gjorde en 

befaring. 
- Sendt en søknad til Skue sparebank om støtte til opparbeidelse og vedlikehold av 

stier og løyper. 

Styremøter fra april 2023 til april 2024. 

Styret har avholdt 5 styremøter i perioden. Alle referatene fra styremøtene er publisert 
på hytteforenings webside https://buvassbrennahytteforening.no/ 

 

6. Innkomne forslag og styreforslag med innstillinger. 

-  Fra Marit Randhol: 
o Forslag: Påskeskirenn – er det ønske om å fortsette å arrangere 

det? 
o Hvis Ja – da bør de som kan bidra med ett eller annet melde fra i 

løpet av påsken, så det kan være en gruppe neste år som kan 
jobbe videre med arrangementet. Innspill sendes styret. 

- Fra styret: 
o Forslag om å gjenopprette skiløypa Furumogutu til Øyvatn 
o Forslag om å etablere tursti ved nord-øst siden av Buvatn fra Krafselivegen 

til Furumogutu. Da unngår man å gå langsmed  veien. 
o Styre foreslår at vi etablerer en sti og løypegruppe  

 


